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1
N6vrh

Uznesenie d. ........../2001 ()ru
zo zasadnutia dfia 23.9.2010

k informativnej sprive o cinnosti Rady ikoly

Miestne zastupitelstuo mestskej dasti Bratislava - Lamac

A. berie na vedomie

informativnu spr6vu o cinnosti Rady Skoly

s pripomienkami
bez pripomienok

2.
D6vodovi spr6va

Rada Skoly pri zS s MS bola ustanoven6 v zmysle g 24 zilkonaNR sR d.
596/2003 Z. z. o St6tnej spr6ve v Skolstve a Skolskej. samosprdve a o ztnene a doplneni
niektorych z6konov v zneni neskorsich predpisov. Ulohou Rady skoly je pompc pri
plneni poslania 5koly. Rada Skoly predkladS kaZdorodne inform6ciu o ivojej dinnosti.

3,
Priloha



z iinnosti Rady Skoty oritfffitokarparsk6 namestie I
za Xkolsky rok 2009 - 2010

Rada Skoly bola novo zvolen| na rodidovskom zdruLeni 7. septembra 2009 avofbami
zamestnancov Skoly.
Rada Skoly pracovala v tomto zloleni:
- za rodidov Ing. J6n Hupka, Ing. Peter Sramko, KatarinaVargov6, Marek Liptovsky,
- zazamestnancov Skoly PaedDr. Gabriela Bartovidovil, JankaPol6kov6, LydiaAlgayerov6,
- za zrratovatela RNDr. DuSan Akantis, Mgr. Richard eanaky, MVDr. Pavol iech, Ing.
Palricia Martincov6.

Prv6 stretnutie sa uskutodnilo din 12. okt6bra 2009.
Rokovali sme o Statirte rady Skoty, ktor6 bolo pripomienkovand ajeho schvrilenie odsunutir
na d'alSie stretnutie. Nasledovala vofba predsedu rady Skoly, kde bol jednohlasne zvoleny
Marek Liptovsky, podpredsedom sa stal Jrln Hupka a tajomnidkou Lydia Algayerovb.
Riaditel'ka Skoly n5s obozn6mila sproblematikou pand6mie chripky aprevenciou vodi nej.
Rada Skoly iniciovala zriadovatela, aby v dohl'adnej dobe vypisal vyberov6 konanie na
vymenovanie riaditel'a Skoly, nakol'ko p. Pet6kovd bola poveren6 riadenim. V diskusii
v r6znom sme sa zaoberali rozpodtom Skoly a jeho navf5eni, opatreniach na jeho
zabezpedeme, spotrebe energii v Skole a moZnom znilovani n6kladov, o harmonograme
zasadnuti Rady Skoly podas Skolsk6ho roka, projektoch Skoly a pren6jmoch v r6mci Skoly.

Druh6 stretnutie sa uskutodnilo dria 4. novembra2}}9.
Schv6li sme Statrit rady Skoly. DlhA diskusia sa tykala rozpodtu Skoly na rok 2010,o ktor6ho
n6vrhu informovala pani riaditel'ka. Pozitivom bol zvySen;i podet Ziakov v Skole, negativom
sfstavne zniilovany normatfv MS SR na Liakov, zvySenie poetu detf v SKD, dofinancovanie
realizovanych projektov. Damoklovym medom je nutn6 rekon5trukcia vnritomej kanalizircie
v ZS, termin kontroly hygieny na n6pravu - rok 2010. Dal5fm probl6mom je dokondenie
relconitrukcie telocvidne a Skolsk6ho are6lu. Zriatovatell bude poLiadany o dofinancovanie.
V rdznom sme diskutovali o meradoch spotreby vody, elektriky a energii v Skolskej jed6lni
a kuchyni, o v;fberovom konani na miesto riaditella Skoly, priprave arealizdcii vyberov6ho
konania v sridinnosti s Mi Lamad.

Tretie stretnutie sa uskutodnilo dia 8. decembra2}}9.
Jednalo sa o vyberov6 konanie na miesto riaditella zdkladnf Skoly, ktor6 sa uskutodnilo
v priestoroch MU Lamad. Zridastnili sa ho z6stupcovia KSU a SSI. Prihl6sil sa iba jeden
kandiddt, komisia nestanovila krit6ria hodnotenia uchildzadov. TJchfudzad - p. pet6kov6
pledstavila cief a rozvojovlf program Skoly, novri Skolskri reformu . tJchddza(, bol jednohlasne
zvoleny do funkcie riaditefa,12 hlasmi dlenov vyberovej komisie.

Stvrt6, poslednd, stretnutie sa uskutodnilo dia 13. aprfla 2010.
Zu(,astnila sa ho aj starostka Me Lamad, p. Kelto5ov6. Jedinym bodom programu a diskusie
bola problematika Skolskej jed6lne - vyberov6 konanie na miesto riaditelia, pren6jom,
st'aZnosti ku kvantite a r6znorodosti stravy, zvy5ujrice sa n6klady kuch;fi ZS a frlS. Natofto
sme neboli uzn6Sania schopni, nespracovala sa so stretnutia zdpisnica a rokovanie bolo
v informadnej rovine.

Bratislava, 13. september 2010
Spracoval Marek Liptovsky, predseda Rady Skoly


